
IB 19 113 - Lokaal Sportakkoord

De problemen zoals deze benoemd werden door de diverse sportverenigingen tijdens het 
Sportcongres in oktober lijken wat onderbelicht in dit Sportakkoord. De nadruk lijkt meer te 
liggen p het in beweging brengen van de kwetsbare groepen waarbij de doelstellingen niet 
SMART geformuleerd zijn. 
Is het mogelijk de doelstellingen dusdanig te formuleren zodat deze meetbaar zijn? Ofwel, 
welk moment zijn de doelen bereikt?

De verenigingen geven aan moeite te hebben met o.a. financien en onderhoud van het 
complex. Een van de doelstellingen is wel het creëren van een zelfstandig verdienvermogen 
maar dit wordt niet concreet uitgewerkt. Wat zijn de plannen omtrent deze problemen? 

Waarom wordt er gekozen om een professional in te zetten om ouderen en kwetsbare groepen 
in beweging te brengen? Wat zijn de taken van deze professional?

Twee vragen over de uitgaven.
Kunt u de 50.000,- specificeren welke benodigd is voor een hardlooproute? Hier is al budget 
voor vrijgemaakt, waar is de dekking hiervoor gevonden?
Op welke manier wordt de 6500,- besteed voor het in het zonnetje zetten van een vereniging? 
Is dit een sportgala of evenement?

Ondersteunen de niet tekenende verenigingen het akkoord niet?
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